
Rondvraag fractie VVD over Boshoverweg - commissie R&E 20-10-2021.

-Is de wethouder bekend met de vele kleine verkeersdrempels die zijn ontstaan n.a.v. 
werkzaamheden aan de waterleidingen aan de Boshoverweg ?
Betreft specifiek het stuk vanaf Cafetaria Smulhoven richting Budel.
Zo ja, wat wordt gedaan aan het herstel van deze doorgaande weg ?

Antwoord:

Het wegvak Boshoverweg vanaf de cafetaria richting oud-boshoven valt buiten de scope van het 

project wateraanpak Boshoven. Op dit wegvak zijn reguliere werkzaamheden uitgevoerd door WML 

en Enexis. Het is gebruikelijk dat er na deze werkzaamheden sleufherstel plaatsvindt. De sleuven 

worden minimaal een jaar dicht geklinkerd ( dit wordt dan bol gedaan), zodat de grond de tijd krijgt 

om te herstellen. Na dat jaar wordt er bekeken of deze sleuven al kunnen worden meegenomen in de  

werkzaamheden waarbij herstel van overhakkers plaatsvindt. 
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